
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 30/01/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ανακοίνωση Νορβηγίας περί διεθνούς συνεργασίας ανάπτυξης νέας 

φρεγάτας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
H Νορβηγία ανακοίνωσε πρόσφατα ότι επιθυμεί διεθνή συνεργασία και συμμετοχή στο 
πρόγραμμα ανάπτυξης νέας φρεγάτας. Αυτή θα αντικαταστήσει τέσσερις εν υπηρεσία 
φρεγάτες κλάσης «Fridtjof Nansen» με έξι νέα πλοία. Η χώρα ή οι χώρες, όπως 
ανακοινώθηκε που θα συμμετέχουν στο πρόγραμμα, θα έχουν τη δυνατότητα και αυτές 
να αποκτήσουν τις νέες φρεγάτες. Αυτονόητο θεωρείται ότι οι επιχειρησιακές ανάγκες της 
κάθε χώρας που θα συμμετάσχει θα κρίνουν την τελική μορφή της φρεγάτας που θα 
επιλέξει. Η Νορβηγία, επί παραδείγματι, θα επιλέξει τις πολλαπλού ρόλου (εκτέλεση 
αντιαεροπορικών και αντιπυραυλικών επιχειρήσεων επιφανείας, ανθυποβρυχιακές 
επιχειρήσεις και επιχειρήσεις προσβολής χερσαίων στόχων). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως διερευνήσετε την πιθανότητα συμμετοχής και διαμοιρασμού μέρους 
του κόστους ανάπτυξης του προγράμματος νέων φρεγατών της Νορβηγίας, προκειμένου 
να ωφεληθεί το Π.Ν. μεσοπρόθεσμα και μακροπρόθεσμα στο επίπεδο πρόσκτησης νέων 
φρεγατών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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